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Zápis 
z 26. zasedání Zastupitelstva obce Brniště konaného dne 20. ledna 2021 od 17:00 v zasedací 

místnosti obecního úřadu 

 
Návrh programu: 
 
Program: 

1) Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení minulých zápisů ze zasedání zastupitelstva 
3) Program jednání zastupitelstva 
4) Podání žádosti o dotaci na Projektové a inženýrské služby – zpracování projektové dokumentace 

pro vydání územního rozhodnutí a projektové dokumentace pro stavební povolení 
prostřednictvím OPŽP na akci „Brniště – kanalizace a ČOV“ 

5) Výzva k podání nabídky Projektové a inženýrské služby na akci „Brniště – posílení vodovodní sítě 
v místní části Luhov a vodovod Sedliště“ 

6) Výzva k podání nabídky Zajištění výběrového řízení na projektové a inženýrské služby na akci 
„Brniště – kanalizace a ČOV“ 

7) Výzva k podání nabídky dle výzvy JSDH V1 2021 na akci „Rekonstrukce cisternové automobilové 
stříkačky“ 

8) Výzva k pořízení nádob na separátní odpad pro každou domácnost prostřednictvím OPŽP na akci 
„Zavedení systému door to door v Brništi“ 

9) Směrnice č. 2/2018 pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
10) Změna ve složení Krizového štábu obce 
11) Změna ve složení redakční rady Zpravodajství 
12) Odpuštění knižního poplatku na rok 2021 
13) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IP-12-

4008517/VB01 s ČEZ a.s. 
14) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-

4019276/VB05 s ČEZ a.s. 
15) Smlouva o zřízení věcného břemene a služebnosti č. IV-12-4019189/VB/001 s ČEZ a.s. 
16) Pronájem pozemků p.č. 40/4 o výměře 443 m2 a 197/2 o výměře 654 m2 v k.ú. Luhov u Mimoně 
17) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro SDH Brniště na mladé hasiče ve výši 50.000,- Kč 
18) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro Základní kynologickou organizaci Brniště – 1040 

ve výši 15.000,- Kč 
19) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro FK Brniště z.s. ve výši 100.000,- Kč 
20) Žádost o sponzorský dar na maturitní ples 
21) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro Denní a pobytové služby Česká Lípa 
22) Rozpočtové opatření č. 10/2020 
23) Rozpočtové opatření č. 1/2021 
24) Diskuze 
25) Závěr 

 
Zahájení a přivítání 
Vítám zastupitele, občany, hosty a tímto zahajuji 26. zasedání zastupitelstva obce. 
 
Starosta Informoval přítomné zastupitele, občany a hosty, že z jednání zastupitelstva se bude 
pořizovat zvukový záznam dle Jednacího řádu obce Brniště článku 6 odst. 2, který bude sloužit 
ke zpracování zápisu z jednání.  
Starosta upozornil, že po celou dobu jednání budou mít všichni přítomní zakryté dýchací cesty 
rouškou, respirátorem nebo obdobnými prostředky. 
 
Dále starosta vyzval přítomné, aby po dobu jednání byl dodržován jednací řád. 
 
Zastupitelstvo obce bylo řádně a včas svoláno dle zákona o obcích, je usnášeníschopné, kdy je 
přítomno 8 zastupitelů, kdy se zastupitelka Kateřina Zdobinská omluvila.  
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Zapisovatelkou dnešního zasedání zastupitelstva jmenuji paní Bc. Kateřinu Kabešovou DiS. 
 

1) Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu – jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání 
zastupitelstva navrhuji Zdeňku Stoklasovou a Ing. Marcelu Herbstovou. 
 

Usnesení č. 1/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu Zdeňku Stoklasovou a Ing. Marcelu 
Herbstovou. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
2) Schválení minulého zápisu ze zasedání zastupitelstva – zápis byl ověřen bez připomínek. 

 
Usnesení č. 2/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje zápis z 25. zasedání zastupitelstva.  
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
3) Schválení programu zasedání zastupitelstva – změna, nebude se projednávat bod 7) 

repas Tatry – nejsou vyspecifikované podmínky. 
 
Usnesení č. 3/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje upravený program zasedání zastupitelstva. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
4) Podání žádosti o dotaci na Projektové a inženýrské služby – zpracování projektové 

dokumentace pro vydání územního rozhodnutí a projektové dokumentace pro stavební 
povolení prostřednictvím OPŽP na akci „Brniště – kanalizace a ČOV“ – jedná se o 
vypracování projektové dokumentace pro stavební řízení na kanalizaci, čistírnu 
odpadních vod a domovní čistírny odpadních vod. Záměr je, že by si to obec provozovala 
sama, byl na to proveden i finanční rozbor. Podáním žádosti o dotaci se ještě 
nezavazujeme k realizaci. Toto vše by bylo financováno z kompenzační dohody 
s Kamenolomem a.s. 

 Vinš – Představa je taková, že bychom si sami zřídili ČOV a nikdy bychom ji 
nepřevedli. Je potřeba udělat osvětu a bychom vysvětlili lidem, že budou platit 
stočné. V budoucnu bychom si ji provozovali sami a pro obec by to bylo ziskové.  

 
Usnesení č. 4/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na Projektové a inženýrské služby 
prostřednictvím OPŽP na akci „Brniště – kanalizace, ČOV a DČOV“. Zastupitelstvo obce 
pověřuje starostu podáním žádosti o dotaci. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 
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5) Výzva k podání nabídky Projektové a inženýrské služby na akci „Brniště – posílení 

vodovodní sítě v místní části Luhov a vodovod Sedliště“ – v Novém Luhově a Sedlišti 
nemají veřejný vodovod, jedná se o připojení cca 45 obyvatel. V Luhově by došlo 
k posílení vrtu a tlaku v řádu. 

 Vinš – dotaci máme přidělenou 1. 050.000 Kč. Předpokládaná cena PD je 1.166.000 
Kč. Využije se vrt a dovede se do vodojemu. Další možností je, že nás SČVK pustí do 
svého vrtu a my jim ho prohloubíme. Je to levnější varianta. Podání nabídek by bylo 
do 15.2.2021, abychom to mohli projednat na dalším ZO. 

 Stoklasová – nezeptáš se nejdřív SČVK, jestli nás tam pustí? 

 Vinš – já bych to nechal na tom projektantovi, který to vyhraje, ať už to zařídí, přeci 
jen tomu více rozumí. 

 
Usnesení č. 5/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje zveřejnění výzvy Projektové a inženýrské služby na akci „Brniště 
– posílení vodovodní sítě v místní části Luhov a vodovod Sedliště“ dle předloženého návrhu. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu zveřejněním výzvy. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 
 

Zdržel se 0 

 
6) Výzva k podání nabídky Zajištění výběrového řízení na projektové a inženýrské služby 

na akci „Brniště – kanalizace a ČOV“ – na tuto akci si sami netroufneme, bude to složité 
a administrativně velmi náročné, proto bychom volili externí firmu. 

 Stoklasová – Kolik nás to tak bude stát? 

 Vinš – Nevím. 
 

Usnesení č. 6/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje zveřejnění výzvy Zajištění výběrového řízení na projektové a 
inženýrské služby na akci „Brniště – kanalizace, ČOV a DČOV“ dle předloženého návrhu. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu zveřejněním výzvy. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
7) Výzva k podání nabídky dle výzvy JSDH V1 2021 na akci „Rekonstrukce cisternové 

automobilové stříkačky“ – jedná se o repas tatry 815, dotaci ve výši 2 miliony máme 
schválenou, v letošním roce budeme žádat ještě o dotaci LBK ve výši 0,5 milionu, která 
je předjednána. Bude provedena změna velikosti kabiny na dlouhou, rekonstrukce 
nástavby a repas podvozku. 

 
Tento bod se nebude projednávat – změna programu 

 

 Vinš – Zítra přijedou a budeme to projednávat. Dnes mi volali a navrhli, že by 
repas stál kolem 6 mil. Kč. A jestli není lepší jít do nového auta. Zítra budu vědět 
víc, proto navrhuji projednat to až na dalším ZO. 

 Stoklasová – Kolik stojí nové? 
o Vinš – 6-8 mil. 
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 Stoklasová – pokud bude repas stát 6 mil. a nové 7-8 mil., tak je to lepší koupit 
nové ne? 

 Vinš – dotace by měla být vyšší, pokud se rozhodneme pro nové. 

 Václavík – tak to je snad jasné, že půjdeme do nového. 
 

8) Výzva k pořízení nádob na separátní odpad pro každou domácnost prostřednictvím 
OPŽP na akci „Zavedení systému door to door v Brništi“ – na tuto akci máme 
schválenou dotaci, nyní to musíme vysoutěžit. Bude se pořizovat 347 ks nádob o 
objemu 120 l na papír, 347 ks nádob o objemu 120 l na plast, 347 ks nádob o objemu 
40 l na sklo, 347 ks nádob o objemu 40 l na tetrapack, 8 ks nádob o objemu 240 l na 
papír, 8 ks nádob o objemu 240 l na plast, 8 ks nádob o objemu 120 l na sklo, 8 ks nádob 
o objemu 120 l na tetrapack a kontejner na bioodpad o objemu 12 m3. 

 Václavík – A velké popelnice nám zůstanou? 
o Vinš – Postupně je vyměníme za menší. 

 Jediný – Kde bude kontejner a kdo ho bude vyvážet? 
o Vinš – Na sběrném dvoře a vyvážet to bude SAP. 

 Jediný – domácnosti dostanou smlouvu o výpůjčce? 
o Vinš – Ano a pokud ji zničí, tak ji budou muset uhradit. 

 Stoklasová – K bytovkám budou ty popelnice a my to budeme dávat v pytlích? 
o Vinš – ANO. 

 
Usnesení č. 7/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje zveřejnění výzvy na pořízení nádob na třídění separátního 
odpadu na akci „Zavedení systému door to door v Brništi“ dle předloženého návrhu. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu zveřejněním výzvy. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
9) Směrnice č. 2/2018 pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu – tato směrnice je 

zbytečně složitá a v poslední době nám velmi znesnadňuje vypisování výzev. Spoustu 
oslovených nereaguje, ale musí se uchovávat dokumenty. Postačilo by postupovat dle 
zákona č. 134/2016 Sb. Výše, kterou může schválit starosta obce zůstane zachována, a 
to do výše 200 tisíc, stejně je o tom zastupitelstvo informováno. 

 
Usnesení č. 8/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení směrnice č. 2/2018 pro zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu. Bude postupováno dle zákona č. 134/2016 Sb.  
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
10) Změna ve složení Krizového štábu obce – jedná se o změnu člena komise, jelikož byla u 

hasičů změna u zástupce velitele výjezdové jednotky, kterou vykonává Radek Urban. 
 
Usnesení č. 9/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu ve složení Krizového štábu obce, kdy bude Petr Gutkais 
nahrazen Radkem Urbanem. 

 Stoklasová – Neměl by být člen krizového štábu občan Brniště? 
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o Vinš – Má tu trvalé bydliště a je v dojezdové vzdálenosti. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš,  

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
11) Změna ve složení redakční rady Zpravodajství – svou činnost ukončila členka Mgr. 

Kamila Matysová – zůstane bez náhrady. Korektorka Mgr. Šostková také ukončila svou 
činnost, prozatím ji nahradí Mgr. Libuše Horáčková, ale bude se hledat nová 
korektorka. 

 Vinš – dnes jsem dostal nabídku na elektronické vydávání Zpravodaje. Teď nás 
Zpravodaj vychází na 12-13 tis. Kč. Tento elektronický by nás vyšel na cca 7000 Kč 
za jedno vydání. 

o Herbstová – A korektura je v tom také? 
o Vinš – Ano jsou tam služby grafika v rozsahu 10 hod a 2 korektury. 

 Stoklasová – Hodně lidí je na FB, nestálo by za to poptat, kdo chce elektronickou 
verzi a kdo tištěnou, že bychom tam mohli ušetřit za tisk? 

o Vinš – to je myslí zanedbatelná částka myslím. 
o Václavík – souhlasím, nechme tištěnou. 

 
Usnesení č. 10/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu ve složení redakční rady Zpravodajství o to u členky Mgr. 
Kamily Matysové, která ukončila svou činnost. Změna bude bez náhrady.  
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
12) Odpuštění knižního poplatku na rok 2021 – jedná se spíše o vstřícný krok, jelikož v rámci 

celosvětové pandemie a restriktivním opatřením jsou nepravidelně uzavírány knihovny 
a nemůžou se půjčovat knihy. Poplatek pro dospělé osoby činí 50,- a děti 30,-. Celkem 
za rok se v součtu vybere okolo 1.000,- Kč. 
 

Usnesení č. 11/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje odpuštění knižního poplatku na rok 2021 z důvodu omezení 
v půjčování knih. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš,  

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
13) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. 

IP-12-4008517/VB01 s ČEZ a.s. – jedná se o nové připojení č.p. 16. Věcným břemenem 
bude dotčen jeden pozemek p.č. 1600/1 a 1634/4 a 8,5 m kabeláže. Cena věcného 
břemene a kabeláže bude činit 2.000,- Kč, jelikož se jedná o smlouvu, kterou uzavřel 
ještě starosta Ing. Pastorek. 

 
Usnesení č. 12/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene a smlouvu 
o umístění stavby č. IP-12-4008517 mezi Obcí Brniště IČ 00260401 (povinná) a ČEZ Distribuce 
a.s. IČ:24729035, se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV-Podmokly (oprávněná) na 
nadzemním kabelovém vedení NN ppč. 1600/1 a 1634/4 v k.ú. Brniště. Cena věcného 
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břemene je stanovena na 2.000,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podpisem 
smlouvy. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
14) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. 

IV-12-4019276/VB05 s ČEZ a.s. – jedná se o nové vedení k transformátoru, který bude 
umístěn u pily. Věcným břemenem budou dotčeny pozemky p.č. 512/3, 669, 670/1, 
670/3, 675 a 714 v k.ú. Hlemýždí. Věcným břemenem bude dotčeno 6 pozemků a 141,8 
m kabeláže. Cena věcného břemene a kabeláže bude činit 44.260,- Kč. 
 

Usnesení č. 13/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene a smlouvu 
o umístění stavby č. IV-12-4019276/VB05 mezi Obcí Brniště IČ 00260401 (povinná) a ČEZ 
Distribuce a.s. IČ:24729035, se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV-Podmokly (oprávněná) 
na kabelovém vedení NN ppč. 512/3, 669, 670/1, 670/3, 675 a 714 v k.ú. Hlemýždí. Cena 
věcného břemene je stanovena na 44.260,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce 
podpisem smlouvy. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš,  

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
15) Smlouva o zřízení věcného břemene a služebnosti č. IV-12-4019189/VB/001 s ČEZ a.s. 

– jedná se o nové připojení novostavby Kopeckého. Věcným břemenem bude dotčen 
pozemek p.č. 593/2 v k.ú. Luhov u Mimoně. Cena věcného břemene bude činit 15.150,- 
Kč. 
 

Usnesení č. 14/2021 
Zastupitelstvo obce  

a) schvaluje uzavření Smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene a služebnosti č. IV-12-
4019189/VB/001 mezi Obcí Brniště IČ 00260401 (povinná) a ČEZ Distribuce a.s. 
IČ:24729035, se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV-Podmokly (oprávněná) na 
kabelovém vedení NN ppč. 593/2 v k.ú. Luhov u Mimoně. Cena věcného břemene je 
stanovena na 15.150,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podpisem 
smlouvy; 

b) revokuje usnesení č. 93/2020 ze dne 27. 5. 2020. 
 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
16) Pronájem pozemků p.č. 40/4 o výměře 443 m2 a 197/2 o výměře 654 m2 v k.ú. Luhov u 

Mimoně – jsou to pozemky, které navazují na jejich soukromé, časem budou chtít 
odkoupit. Cena nájmu pozemků by měla činit 2,- Kč/m2/rok.  
 

Usnesení č. 15/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemku p.č. 40/4 o výměře 443 m2 a 197/2 o výměře 
654 m2 v k.ú. Luhov u Mimoně za cenu 2,- Kč/m2/rok. Nájemce Lukáš Davidík, bydliště 
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V Zatáčkách 33, 465 12 Šimonovice, RČ: 850729/1936. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu 
uzavřením nájemní smlouvy.  
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
17) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro SDH Brniště na mladé hasiče ve výši 

50.000,- Kč – na vybavení, školení a materiál pro vzdělávání dětí. Bude poskytnuto jako 
dotace od obce. 

 
Usnesení č. 16/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finanční dotace z rozpočtu obce ve výši 50.000,- Kč 
pro kroužek mladých hasičů vedeným pod SDH Brniště na nákup potřebného vybavení, školení 
a materiálu pro vzdělávání. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením smlouvy o dotaci.  
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 

18) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro Základní kynologickou organizaci 
Brniště – 1040 ve výši 15.000,- Kč – na renovaci a vybavení zázemí, nákup výcvikových 
pomůcek. 

 Jediný – Vloni jsme nevyužili celý dar, pouze polovinu, proto žádáme o těch 
15.tis na letošní rok, což je vlastně to, co jsme vrátili za loňský rok. 

 Herbstová – Kolik vám chodí pejsků? 

 Jediný – Cca 15 psů. 
 
Usnesení č. 17/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finanční dotace z rozpočtu obce ve výši 15.000,- Kč 
pro Základní kynologickou organizaci Brniště, se sídlem Velký Grunov 9, 471 29 Brniště, IČ: 
08015546 na renovaci a vybavení zázemí, nákup výcvikových pomůcek. Zastupitelstvo obce 
pověřuje starostu uzavřením smlouvy o dotaci.  
Hlasování: 

Pro  8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
19) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro FK Brniště z.s. ve výši 100.000,- Kč – 

příspěvek je na rozvoj mládežnické kopané, údržba hřiště, šaten. Každý rok je tato 
částka poskytována. Za loňský rok bylo vráceno 10.000,- Kč.  

 Vinš – Letos chtějí hasiči pokračovat s přístřeškem, navrhuji oslovit místní firmy 
o řezivo. 

o Zlatohlávek – Ano zkusíme a oslovíme ještě Milana Majerecha. 

 Vinš – Co plánujete letos z příspěvku financovat? 
o Zlatohlávek – Chceme koupit hnojivo, opravit tribunu, zřídit sklad pod 

tribunou, opravit zábradlí. Závisí to vše na situaci ohledně Covid – 19, 
pokud budeme moci hrát. Měli bychom dohrávat od února na umělých 
hřištích v okolí. Pokud se bude dohrávat, měli bychom platit 1000 Kč za 
zápas, kde budeme hrát – nás se to týká u 3. zápasů. 

 Vinš – A pro děti máte všechno? 
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o Zlatohlávek – Děti jsou taky přerušené a dohrávají soutěž ve Valtinově, 
mladších dětí je 8 a pak je ještě dorost a ty máme rozházené v okolních 
městech. 

 Vinš – Máte ještě jiné financování? 
o Zlatohlávek – Ano máme podanou žádost přes FAČR, občas nám přispěli 

drobnou částkou ZOD, máme od nich vrt za symbolickou cenu. Jinak nic 
jiného. 

 Vinš – Jak to vidí zastupitelé? 
o Stoklasová – V dlouhodobém plánu to bylo? 
o Vinš – Ano. 

 
Usnesení č. 18/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finanční dotace z rozpočtu obce ve výši 100.000,- Kč 
pro FK Brniště z.s., se sídlem Hlemýždí 51, 471 29 Brniště, IČ: 48282731 na rozvoj mládežnické 
kopané, údržba hřiště a šaten. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením smlouvy o 
dotaci.  
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
20) Žádost o sponzorský dar na maturitní ples – naše občanka Natálie Nedbalová žádá o 

sponzorský dar na její maturitní ples. 

 Vinš – Nenapadá mě, co bychom jim mohli koupit. 

 Herbstová – Třeba rychlovarnou konev. V případě, že se ples bude konat. 
 
Usnesení č. 19/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí sponzorského daru na maturitní ples ve formě 
věcného daru (rychlovarná konvice) v hodnotě 500 Kč pro žadatelku Natálie Nedbalovou, 
Jáchymov 4, 471 29 Brniště, v případě konání plesu. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu 
obce nákupem věcného daru. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
21) Žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro Denní a pobytové služby Česká Lípa - 

dle sdělení by měli mít v péči našeho občana, v loňském roce byla poskytnuta částka 
3.000,- Kč. 

 
Usnesení č. 20/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar na provoz sociálních služeb pro příspěvkovou 
organizaci Denní a pobytové sociální služby, se sídlem Hradecká 2905, Česká Lípa, IČ: 
48282961 ve výši 3.000,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu uzavřením darovací 
smlouvy. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 
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22) Rozpočtové opatření č. 10/2020 – je to rozpočtové opatření ještě za loňský rok, kdy 
nám bylo zasláno vyúčtování dotací – byla vrácena část dotace na zásahové obleky pro 
hasiče 7.925,75,- Kč; uhrazen podíl za vyhledávací studii cyklostezka 10.510,- Kč. 
 

Obec Brniště 
 

Rozpočtové opatření č. 10/2020 
Příjmy: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

231   4122  Neinv dotace od krajů -7925,75 

231   4221  Inv.transfery od obcí  10510,00 

     celkem 2584,25 

 
Výdaje: 

SU AU OdPa Pol UZ Text Kč 

231  5512 5137  Hasiči - DDHM -7925,75 

231  2219 6121  Ost.záležitosti PK - stavba 10.510,00 

231       

      2584,25 

 

Usnesení č. 21/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2020. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
23) Rozpočtové opatření č. 1/2021 – vrácení finančních prostředků do SR za volby 

 
Rozpočtové opatření č. 1/2021 

Příjmy: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

       

       

 
Financování: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

231   8115   48771,00 

 
Výdaje: 

SU AU OdPa Pol UZ Text Kč 

231  6402 5364  Fin. vypořádání – vratka volby 48771,00 

       

       

       

 
Usnesení č. 22/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2021. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 
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24) Diskuze 
a) Starosta: 

 Směrnice č. 1-2021 – zaměstnanecké benefity – nejsou stravenky 

 Revitalizace areálu Lesního zátiší 

 Václavík – to je blbé ty plechy v rovině, to bude rachot. 

 Vinš – Areál do budoucna obsahoval sportovní hřiště, sociální 
zázemí se šatnou a 4 chatkami. Do budoucna bychom uvažovali, že 
bychom odloučili technické služby a zřídili příspěvkovou organizaci, 
která by zároveň správcovala areál. 

 Herbstová - Jaké jsou celkové náklady? 

 Vinš – Cca 19 mil. Z toho náš podíl cca 6 mil. Samozřejmě by se to 
realizovalo postupně. Je to návrh k úvaze. 

 Václavík – Návrh hezký, ale myslím si, že se to tady nevyužije. 

 Kácení – náhradní výsadba stromů  

 Náhradní výsadba za pokácený strom na vlastní, popřípadě 
obecním pozemku. Buď zřídit alej nebo rozšířit obecní sad.  

 Memorandum o sociálních službách – o dlouhodobé spolupráci při 
zajišťování střednědobého plánování a spolufinancování služeb na území 
ORP Česká Lípa – koordinace sociálních služeb ORP, nebudou se již 
projednávat individuální žádosti. Finanční podíl se bude teprve řešit. 

 Václavík – zatím na to nemám názor 

 Herbstová – já zatím taky ne 

 Vinš – tak to necháme na příště 

 Pozemky Luhov – jedná se o pozemky p.č. 513/5 o výměře 265 m2 a 513/3 
o výměře 138 m2, na pozemcích je místní komunikace a vlastník nabízí 
k prodeji za 900,- Kč/m2, nabyl od VLS s.p. 

 Stoklasová – může nám zabránit v průjezdu? 

 Vinš – nemůže, zavázal se k tomu v kupní smlouvě. 

 Stoklasová – tak ať si to nechá… 

 Zrcadlo – se buduje, je zabetonovaný základ 

 VO Zátiší – p. Nekola odpojí pojistky 

 Radar – problém s umístěním, neměl by být po levé straně podle pana 
Nekoly 

 Dotace na opravu oltáře – LBK a MK 
Usnesení č. 23/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na akci „Oprava oltáře kaple Navštívení 
Panny Marie ve Velkém Grunově“ prostřednictvím Ministerstva kultury a Libereckého kraje. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu podáním žádostí o dotaci. 
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 Vyhodnocení mladí střelci 

 Bartoš – za střelecký klub poděkoval a vybídl k dotazům ohledně 
daru na střelecký klub. Zároveň pozval na střelecký kroužek a 
poprosil o zvážení žádosti na finanční dar pro střelce. 

 Kulhánek – Kolik máte vzduchovek? 
a. Bartoš – 9+ 2 půjčené 
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 Václavík – A malorážek? 

 Bartoš – žádnou. 

 Kuchařová – A jaké je věkové rozpětí dětí? 

 Husák – 8-17 let. 

 Bartoš – Zbraně se pořizují na každou osobu zvlášť, jsou seřízené na 
míru. 

 Stoklasová – Jako rodič mám povinnost něco přispívat? 

 Bartoš – 200 Kč / měsíc, dodržet docházku. Na naši žádost 
pořídili rodiče sportovní tašky. Jinde bývá poplatek i 5000 Kč 
/rok + známka a rodiče platí veškeré vybavení. Pak je o pouze 
pro rodiče, kteří na to mají. Proto chceme sehnat vybavení, 
abychom jim to umožnili. 

 Husák – nyní máme 10 členů, děti chodí první měsíc zdarma, aby si 
to vyzkoušely, až poté je zaregistrujeme.  

 Jediný – Jaká je hierarchie těchto soutěží v republice a jsou nějaké 
finanční odměny? 

 Bartoš – začaly se dělat např. za 1. místo je 2000 Kč, jinak jen 
pohár a diplom 

 Jediný – nefunguje tam olympijský výbor? 

 Bartoš – Ne, dnes je to vše přes Hniličkovu agenturu, záleží 
na klubech, jak si na to sáhnou… 

 Husák – Teď jsme 3 trenéři a 10 dětí, o registraci můžeme žádat až 
letos. 

 Vinš – Co teď nejvíc potřebujete? Kolik peněz by vám teď pomohlo? 

 Bartoš – To je těžký…Necháme to na vás… Ale dejme tomu 
půlka? Tzn. 150 tis.?? 

 Stoklasová – 300 tisíc je celková částka…Navrhuji poskytnout 
dar v plné výši dejme tomu ve 3 splátkách po 100 tis. 

 Václavík – vy to děláte zadarmo?? 

 Bartoš – Ano. 

 Vinš – Navrhuji toto: přijďte v úterý ve 13 hod na úřad a půjdeme se 
podívat na trénink a vybavení. 

 Stoklasová – Já nemohu. 

 Vinš – Vyčká to do dalšího zastupitelstva? Necháme si to projít 
hlavou a hlavně to musíme probrat s paní Chládkovou po finanční 
stránce. Nepotřebujete nic akutně? 

 Bartoš – Ne, vyčkáme, promyslete si to… 
 

 Poskytnutí finanční dotace pro PNF ZOD na renovaci č.p.16 v Brništi ve výši 
250.000,- Kč – dle veřejnoprávní smlouvy OÚBr č. 290/2019. Vzhledem 
k očekávaným dopadům epidemiologické pandemie a očekávanému 
výraznému ponížení příjmů do rozpočtu obce, je neobhajitelné podle 
zákona o obcích dostát této dohodě, aby se zároveň zastupitelstvo 
chovalo jako řádný hospodář. 

 
Usnesení č. 24/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje neposkytnutí finanční dotace pro ZOD Brniště na renovaci domu 
č.p. 16 v Brništi, ke které se zavázala svým usnesením č. 444/2019 a to k očekávaným a již 
probíhajícím dopadům epidemiologické pandemie a tím spojenému výraznému ponížení 
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příjmů do rozpočtu obce. Pro zastupitelstvo je za současné situace neodůvodnitelné 
poskytnutí těchto finančních prostředků do soukromého majetku a došlo by tím 
k jednoznačnému porušení zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, kdy se zastupitelé musí chovat 
jako řádní hospodáři.  
Hlasování: 

Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 Stoklasová – autorizace plateb 

 Strategický dokument Rozvoj sportu 

 Roušky senioři – darujeme všem občanům nad 70 let balení roušek 

 Zpravodajství 

 Hasičský automobil – Avia 
 
Prodej nepotřebného majetku ve vlastnictví obce – hasičský automobil značky Avie – jedná se 
o automobil, který byl schválen usnesením č. 164/2020 ze dne 26.8.2020 k prodeji za cenu 
25.000,- Kč. O toto vozidlo projevilo zájem město Ralsko, které by ho zařadilo do své nově 
vzniklé výjezdové jednotky.  
 

 Stoklasová – Přihlásil se někdo na tu výzvu? 

 Vinš – Ne 

 Václavík – Mě zase vadí, že obec nemá 25 tis., už z principu. 

 Stoklasová – Já bych to dala za 1 Kč. 

 Herbstová – Já jsem taky pro, aby se to darovalo, než aby to tu stálo. 
 

Usnesení č. 25/2021 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 

a) bezúplatný převod hasičského vozidla zn. Avie městu Ralsko pro výjezdovou jednotku 
Ralsko; 

b) uzavření smlouvy o bezúplatném převodu a pověřuje starostu podpisem smlouvy; 
c) revokuje své usnesení č. 164/2020 ze dne 26.8.2020. 

Hlasování: 
Pro 6 Herbstová, Ječný, Jediný, Kulhánek, Stoklasová, Vinš 

Proti Václavík 

Zdržel se Kuchařová 

 
b) Zastupitelé: 

 Stoklasová – Co budou dělat naši občané, až umře paní doktorka Kučerová? 
Máme na to nějakou páku? 

 Vinš – Ne, musí se za ní pak najít náhrada. 
 

 Václavík – Jezdí tady hošík na el. koloběžce a jezdí po levé straně po silnici. 

 Stoklasová – To je od Jany Lalákové, to já se jí zeptám. 

 Vinš – bude nový kamerový systém a bude na úřadě 6 kamer, které 
si budeme provozovat sami. 

 Stoklasová – Je to hrozné, chtělo by to kamery i na Zátiší, to dostává 
na prdel… 

 Vinš – Tam je to těžší, musela by se tam dát wifi za cca 7000 Kč, až 
tam bude opravený areál, tak se to tam samozřejmě dá. 
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c) Občané: 

 
 

25) Závěr 
 
Příští zasedání 17. února 2021 od 17:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
Starosta poděkoval občanům za účast a ukončil zasedání v 19:54 hodin. 
 
 
 
 
 
          Ing. Igor Jediný                                                          Mgr. Michal Vinš 
          místostarosta                                                             starosta 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
----------------------------------------                                          -------------------------------------------- 
          Zdeňka Stoklasová                                           Ing. Marcela Herbstová 
 
 
Zápis vyhotoven dne 25.1.2021 


